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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. február 13-án 

               16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Béni Norbert    polgármester  

Miskolczi Ferenc      alpolgármester  

 

Dombi Norbert         képviselő    (16.08 órától) 

Fenyő Tibor   képviselő 

Molnár Gyula László  képviselő 

Nagyné Szigeti Mária  képviselő 

Tordai Levente        képviselő   (16.40 órától) 

 

   Szabóné Czifra Melinda  jegyző  

Terbéné Szabolcsi Györgyi  hatósági csoportvezető 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

Meghívottak közül megjelent:  

Angeli Katalin  Közösségi Ház és Könyvtár igazgatója 

Plank Alexandra   Gondozási Központ igazgatója 

Nagy Ottó   Pétkomm Kft. ügyvezetője 

Némethné Tolnai Mónika Óvoda igazgatója 

Sipos Szilvia    pénzügyi csoportvezető 

   

(mindnyájan a 2. napirendi ponthoz)    

 

Nagy Zsolt   PMTE elnöke 

 

(a 2 és 3. napirendi ponthoz)    

 

 

A jegyzőkönyvet Torma Katalin vezeti. 

 

 

Béni Norbert polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 4 képviselő és a polgármester, összesen 5 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a javasolt napirendet (felolvassa 

a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Most lett kiosztva egy sürgősségi napirend, a 

PMTE 2025-2026. TAO pályázat.  
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Aki elfogadja, hogy a sürgősséggel kiküldött PMTE tulajdonosi hozzájárulás kérése tárgyú 

előterjesztést vegyük fel napirendnek, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal napirendre vette a PMTE tulajdonosi 

hozzájárulás kérése tárgyú előterjesztést.  

 

Béni Norbert polgármester: A napirenddel kapcsolatban van-e valakinek észrevétele? Nem 

volt. Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, köznevelési foglalkoztatottjainak, 

egészségügyi alkalmazottjának, közalkalmazottjainak, munkavállalóinak 2025. évi 

illetményére (24/2025.) 

2.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2025. évi költségvetése MUNKAANYAG 

(23/2025.) 

3.) PMTE tulajdonosi hozzájárulás kérése (25/2025.) 

4.) Képviselői bejelentések 

a) Bizottsági üléseken felmerült javaslatok 

b) Képviselők által felvetett településüzemeltetési problémák 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) Javaslat Pétfürdő település köztisztviselőinek, köznevelési foglalkoztatottjainak, 

egészségügyi alkalmazottjának, közalkalmazottjainak, munkavállalóinak 2025. évi 

illetményére (száma: 24/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Bevezetőnek annyit szeretnék elmondani, hogy elkészült 2 hete 

a 2025-ös költségvetés, ami egy rövid áttekintés után problémába ütközött. Az jött ki a 

számítások során, hogy jövőre óriási problémánk lehet. Ez abból adódik, hogy a kiadásaink 

elérik a bevételeinket. A kiadásainkon kívül még mindig ott van egy szolidaritási adó, amit 

kellene fizetnünk, illetve még efölött lennének a beruházások is. A bérek, járulékok, dologi 

kiadások, a szociálpolitikai juttatások, illetve az átadott pénzeszközök összege pontosan annyi, 

mint az éves adóbevételünk, illetve a központi támogatás. Ha ezt tovább folytatjuk, akkor 

tarthatatlan lesz a helyzet, ugyanis szépen lassan a megtakarításainkat feléljük azzal, hogy a 

szolidaritási adót befizetjük, illetve, hogy beruházásokat hajtunk végre.  

Két hete elkezdtük az egész költségvetést újra gondolni. A kiadási oldalon kellett 

mindenképpen megszorítást csinálni. Az lenne a cél, hogy ez a 300 millió forintos szolidaritási 

adó, ami tegnap a közlönyben is megjelent, 2 vagy 3 év alatt bekerüljön a kiadási részbe. Az 

összes intézménynél és az egyéb táblákban is visszavettük a kiadási oldalt. Pár megszorító 

intézkedést szeretnék felsorolni. A bérköltségeknél az éves jutalmat visszavontuk, 

megszüntettük a cafetériát, ahol lehetett. A hivatalnál törvényileg kötelező adni. Az 

óvodavezetővel megállapodtunk egy óvodai csoport bezárásról. Ennek utána néztem a 

környékbeli településeknél milyen óvodai csoportlétszámokkal működnek. Ősiben 26-29-es 
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létszám van, Öskün és Berhidán 25-26-os csoportlétszám van. Ha mi bezárunk egy csoportot a 

jelenlegi létszámmal is számolva átlagosan is 20 főre jön ki. A megürülő álláshelyeknél 

igyekeztünk szétosztani a feladatokat.  

 

 

16.08 órakor Dombi Norbert képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

Béni Norbert polgármester: Ha lehetséges az álláshelyet nem töltjük fel, illetve, ha biztosan 

nincs szükség ezekre az álláshelyekre, akkor bezárjuk. Ilyen a Gondozási Központban az egyik 

álláshely. Voltak állományba nem tartozó foglalkoztatottak is, amikre törvény minket nem 

kötelez. Ilyen például a könyvvizsgáló asszony a hivatalnál, vele szerződést fogunk bontani, 

illetve volt megbízási szerződéssel a volt jegyző asszony, ő is csak akkor fog jönni, ha nagyon 

muszáj. Az üres álláshelyeket véglegesen lezárjuk. A hivatalnál 6 üres álláshely van. Az 

intézményeknél létszámstop lesz elrendelve. Amennyiben indokolt a létszám növelése, akkor a 

testület létrehozhat egy státuszt, de ezt erősen indokolt helyzetben csak.  

Az önként vállalt feladatoknál is kicsit meghúztuk a dolgokat. Közterület-felügyelőket egyelőre 

szüneteltetjük. A kamerarendszer még döntés alatt áll, hogy mi legyen a sorsa. Jelenleg 

ugyanúgy működik, ahogy eddig. Az energetikai támogatást szüneteltetni fogjuk, ugyanis 

kiváltja az országos otthonfelújítási program. A civil szervezetek támogatását visszavettük 12 

millió forintra, ennyit ír elő a rendeletünk. Az alapítványi támogatást is 3 millió forintra 

csökkentettük. Továbbá két intézménynél kértük az igazgatókat, hogy a csökkentésbe 

segítsenek nekünk, a Pétkomm-nál és a Közösségi Háznál. Ez a mai napon lesz téma.  

Ez a probléma, ami most felmerült, nem újdonság, mondhatnám nyugodtan, hogy évtizedek óta 

jelezték ezeket a dolgokat. Ha emlékeim nem csalnak, akkor Molnár László és Farkas László 

volt az első, aki több, mint tíz éve felvetett problémákat, amiket most meg kell lépnünk. Ha jól 

emlékszem Dombi Norbert is nem véletlen nem szokta megszavazni a költségvetést. Az 

illetménnyel volt problémád, hogy korábban tárgyaljuk, mint a költségvetést.  

 

Dombi Norbert képviselő: Többek között igen. 

 

Béni Norbert polgármester: Molnár Gyula és én is próbálkoztunk az előző ciklusban státusz 

bezárással. Nem mostani a probléma, csak most csúcsosodott ki olyan szintre, hogy a jövő 

évünk óriási pénzügyi gondokkal kezdődött volna. Szerencsére nem durrant ki ez a lufi, kicsit 

lejjebb tudtuk venni és ezekkel a megszorításokkal körülbelül 150 millió forintot le tudtunk 

faragni az éves kiadási oldalból. A szolidaritási adó fele már benne van az adóbevételeinkben. 

Abból ki tudjuk fizetni a felét. További intézkedésekre is lesz szükség, amit folyamatosan az 

évben fogunk összeszedni. Ezt két hét alatt sikerült így összerakni. A továbbiakban viszont 

átgondoltan és megfontoltan valószínűleg sikerülni fog a második 150 millió forint 

összeszedése is. Ehhez hozzászólás?  

Ennek ellenére növekednek az intézmények kiadásai, hiszen a rezsik is növekedtek. A dologi 

kiadásokon csökkenteni lehet, de nagyon nehéz. Itt mindig áremelkedéssel kell számolnunk. 

Ezért jött vissza az 1-es napirend. Átadom a szót jegyző asszonynak.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ismerteti az előterjesztésben lévő határozati javaslatokat. Az 

1. számú határozati javaslat az előző határozatok visszavonásáról szól. Egyetlenegy határozat 

nincs benne, ami a 4 órás részmunkaidős karbantartó az önkormányzat vonatkozásában, hogy 

felveszi-e polgármester úr vagy sem. Egyelőre az ő költsége bent van a költségvetésben.  
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A 2. számú határozati javaslat az illetmény megállapításáról szól, melyeken karcsúsítani kellett. 

Illetményemelés a közszférában lesz, mert a garantált bérminimummal az illetmények felfelé 

mentek és a fenntartói kiegészítések is nagyrészt a garantált bérminimum százalékában voltak 

megadva. A Hivatal és a Közösségi Ház dolgozóin kívül az összes hivatásrendnél ez a fizetés 

akkor azt mondhatjuk, hogy ebben az évben állandósul. Ahol százalékban volt megállapítva a 

kiegészítés, ott azt forintosítottuk, azaz a garantált bérminimum emelkedésével a kiegészítés 

nem fog emelkedni automatikusan a jövőben. A köztisztviselőknél sajátos az illetmény 

megállapítása. El kell fogadni az alapilletmény emelést, a 20 %-os emelést, illetve a 

differenciált béreltérítésre a bértömeget. Ezzel a bértömeg megállapításával emelkedne a 

köztisztviselők illetménye az idén, a bértömeg 5 %-át javasolja polgármester úr. A Közösségi 

Házban munkavállalók dolgoznak. A bérük a garantált bérminimum összegét meghaladja, így 

annak emelkedése illetmény emelkedést nem eredményezett. Itt is a bértömeg 5 %-kal való 

megemelését javasolja polgármester úr. A Gondozási Központnál is forintosítottuk a 

százalékokat. Egyedül az önkormányzatnál foglalkoztatottaknál nem forintosítottunk, mert bár 

százalékos a megállapítás, de a közalkalmazotti alapilletmény százalékában van megállapítva 

az illetményemelés mértéke.  

A 3. számú határozati javaslat a köztisztviselők cafetériájáról szól, ami törvényi kötelezettség.  

A 4. számú határozati javaslat 1. pontja a Polgármesteri Hivatal 6 üres álláshelyének 

megszüntetéséről szól. A 2. pont az intézmények üres álláshelyeinek zárolása, kivéve az óvoda, 

ahol 1 üres álláshely már be van töltve, de még az előző helyéről nem engedték el. A 3. pont a 

Közösségi Háznál április 1-jén megüresedő teljes munkaidős adminisztratív álláshelyet 6 órás 

munkaidős álláshellyé kívánja változtatni a Képviselő-testület, valamint a már meghirdetett 4 

órás takarítói álláshely betöltését engedélyezi a Képviselő-testület.  

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságokat kérdezem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 4. számú határozati javaslatot 

azzal a módosítással, hogy a határozati javaslat 3. pontjában a 4 órás álláshely helyett 6 órás 

kerüljön beállításra. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 3. számú határozati javaslatot. 

A Bizottság 6 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 4. számú határozati 

javaslatot a Humán Bizottság által elfogadott módosítással, miszerint a 3. pontban szereplő 4 

órás munkakör 6 órásra módosuljon. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés, hozzászólás ehhez a napirendhez? Nem volt.  

Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

33/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

11/2025.(I.23.), a 12/2025.(I.23.), a 14/2025.(I.23.), a 16/2025.(I.23.) és 

17/2025.(I.23.) számú határozatát visszavonja.  

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

34/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a/az 

1.) Pétfürdői Polgármesteri Hivatalban foglalkoztatott  

a) köztisztviselők részére a Magyarország 2025. évi központi 

költségvetéséről szóló 2024. évi XC. törvény (a továbbiakban: Kötv.) 64. 

§ (5) bekezdésében foglalt lehetőséggel élve 2025. évre a köztisztviselői 

illetményalapot 65.000.- Ft-ban állapítja meg. A 2017-ben bevezetett 

képzettségi pótlék fedezetére a költségvetés személyi juttatások 

előirányzatán belül – az illetményalap emelést is figyelembe véve – 

2025. évben is biztosítja a fedezetet,  

b) egységesen valamennyi felsőfokú végzettségű köztisztviselő részére a 

közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX. törvény 

(továbbiakban Kttv.) 234. § (3) bekezdés b) pontja alapján az 

alapilletmények 20 %-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

c) egységesen valamennyi középfokú végzettségű köztisztviselő részére 

a Kttv. 234. § (4) bekezdésében foglaltak alkalmazásával az 

alapilletmények 20 %-ának megfelelő összegű illetménykiegészítésre,  

d) a köztisztviselők minősítése alapján a Kttv. 234/A. §-a szerinti 

alapilletmény-eltérítés, a Kttv. 235. § (1) bekezdése szerinti személyi 

illetmény megállapításához, valamint a Kttv. 241. § (1) bekezdése 

alkalmazásával az ügykezelő illetményéhez a jegyző differenciálási 

jogkörében a Hivatal 2024. december 31-i bértömegének 5%-os 

emelésével fedezetet biztosít a köztisztviselők 2025. évi 

illetményemelése érdekében.  

 

2.) Önkormányzat és intézményei által foglalkoztatott közalkalmazottak, 

köznevelési foglalkoztatottak, munkavállalók fenntartó által garantált 

illetményemelésének mértékét 2025. évre az alábbiak szerint biztosítja: 

2.1.) Pétfürdői Gondozási Központ: 

https://uj.jogtar.hu/
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2.1.1.) az alapfokú és középfokú végzettséggel rendelkező 

közalkalmazottak esetében az önkormányzati bérkiegészítés mértéke 17. 

740.- Ft, 

2.1.2.) érettségivel és felsőfokú szakképesítéssel rendelkező 

közalkalmazott esetében 34.800.- Ft,  

2.1.3.) a felsőfokú végzettségű közalkalmazottak esetében 69.760.- Ft,  

2.1.4.) a magasabb vezető állású intézményvezető esetében 104.640.- Ft 

fenntartó által garantált illetményemelést biztosít. 

2.1.5.) A 2.1.2. és a 2.1.3. pontoktól eltérően a bölcsődében 

foglalkoztatott vezető állású pedagógus, valamint a felső és középfokú 

végzettségű, bölcsődei pótlékban részesülő közalkalmazottak részére 

fenntartói illetménykiegészítést nem biztosít. 

2.1.6) Amennyiben az önkormányzati kiegészítést kapó 

közalkalmazottak az év folyamán központi béremelésben részesülnek, 

annak arányos részével az önkormányzati kiegészítés csökken. 

 

2.2.) Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda: 

2.2.1.) Középfokú végzettséggel rendelkező köznevelési 

foglalkoztatottak részére   

   2.2.1.1.) érettségi és további szakképesítés esetén 41.860.- Ft,  

   2.2.1.2.) érettségi esetén 34.880.- Ft,  

   2.2.1.3.) alapfokú végzettség és szakképesítés esetén 27.910.- Ft 

   fenntartó által garantált illetménykiegészítést biztosít. 

2.2.1.4.) Az óvodában foglalkozatott munkavállaló részére a 2024. 

december 31-én érvényes illetményének 5 %-os emelésére biztosít 

fedezetet. 

2.2.1.5.) Amennyiben az önkormányzati kiegészítést kapó 

közalkalmazottak az év folyamán központi béremelésben részesülnek, 

annak arányos részével az önkormányzati kiegészítés csökken. 

  

2.3.) Közösségi Ház és Könyvtár: 

A kulturális ágazat munkavállalói részére az intézmény 2025. január 1-

én érvényes alapbértömegének 5 %-os emelését biztosítja a 

munkavállalók bérének differenciált növelésére. Az intézményvezető 

részére is 5 %-os illetményemelést állapít meg.  

 

2.4.) Önkormányzat:  

2.4.1.) Az iskolai étkeztetésben foglalkoztatott közalkalmazottak 

esetében a 2.1. és 2.2. pontokban foglaltaktól eltérően a fenntartó által 

garantált illetményemelés mértékét 2025. évre a Kötv. 6. melléklete 

szerint számított garantált illetmény %-ában biztosítja az alábbiak 

szerint: 

2.4.1.1.) az alapfokú végzettséggel és szakképesítéssel rendelkezők 

részére 50 %,   

2.4.1.2.) érettségivel rendelkezők részére 60 %, 

2.4.1.3.) érettségivel és további szakképesítéssel rendelkező gondnok 

részére 80 % 

   fenntartó által garantált illetménykiegészítést állapít meg. 

 

2.4.2.) Háziorvosi alapellátás 
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Az egészségügyi szolgálati jogviszonyban álló munkavállaló részére a 

2024. december 31-én érvényes illetménye 5 %-ának megfelelő mértékű 

illetményemelést állapít meg.  

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegye 

figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős:    Szabóné Czifra Melinda jegyző 

                 Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki az előterjesztett 3. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

35/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdői 

Polgármesteri Hivatalnál foglalkoztatott köztisztviselők, ügykezelő 

cafetéria juttatásának céljából – a Magyarország 2025. évi központi 

költségvetéséről szóló 2024. évi XC. törvény 64. § (3) bekezdésében előírt 

korlátra figyelemmel – 2025. évben egységesen nettó 260 ezer Ft/fő/év 

mértékű cafetériakeret alkalmazásához szükséges pénzügyi fedezetet 

biztosít.  

 

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt és a polgármestert, hogy a 

költségvetési rendelet előkészítésénél a határozatban foglaltakat vegyék 

figyelembe. 

 

Határidő: költségvetési rendelet előkészítése 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda 

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki a 4. számú határozati javaslatot elfogadja a módosítással, 

hogy 6 órás legyen a 4 órás hely és a takarítói állás is kerüljön ide be, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

36/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

1.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdői Polgármesteri Hivatal engedélyezett 26 fő 

létszámból 6 fő üres álláshelyet megszüntet, az alábbiak szerint: 

a) 2 fő I. besorolási osztályba tartozó (felsőfokú végzettségű) 

köztisztviselő  

b) 4 fő II. besorolási osztályba tartozó (középfokú végzettségű) 

köztisztviselő  

 

Felkéri a jegyzőt, hogy a határozat végrehajtása érdekében a szükséges 

intézkedéseket tegye meg.  

 

2.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

Önkormányzat intézményeiben a 2025. február 1-én üres, vagy ezt 

követően megüresedő álláshelyek betöltését – a már megállapodott, de 

még munkába nem állt foglalkoztatott kivételével - zárolja. 

 

3.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár április 1-től megüresedő teljes 

munkaidős adminisztratív álláshelyét 6 órás részmunkaidős álláshellyé 

változtatja. 

 

Felkéri az Intézmény vezetőjét, hogy az állást fentiek 

figyelembevételével hirdesse meg. 

 

Határidő: folyamatos 

Felelős: jegyző és intézményvezetők 

 

 

2.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2025. évi költségvetése MUNKAANYAG  

(száma: 23/2024.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: A költségvetés összeállításánál figyelembe kellett vennünk a 

versenyképes járások programot, ami annyiban befolyásolja az idei év költségvetését, hogy az 

iparűzési adót a tavalyi szintnél magasabbra nem állíthattuk be.  

Szeretettel köszöntöm vendégeinket és javasolnám, hogy velük kezdjük a munkaanyag 

tárgyalását.  

Előtte még az előterjesztésben lévő első két határozati javaslatot kellene elfogadnunk. 

Az 1. határozati javaslat arról szól, hogy a Kolping Adolf szobrot kivehetjük a költségvetésből.  

A bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 
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Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az 1. számú határozati javaslatot. 

Béni Norbert polgármester: Aki az előterjesztett 1. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

37/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – tekintettel 

arra, hogy a támogatni kívánt cél (Kolping Adolf szobor felállítása) a 

támogatott nyilatkozata szerint meghiúsult - a 180/2012.(V.24.) számú 

határozatát visszavonja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a 2025. évi költségvetés összeállításánál a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe.  

 

 

Béni Norbert polgármester: A 2. számú határozati javaslat arról szól, hogy a Völgyzugoly 

Kft-nek 2 millió forint + ÁFA összeggel kell megemelnünk a településtervezés költségeit. A 

bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 2. számú határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert polgármester: Aki az előterjesztett 2. számú határozati javaslatot elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

38/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete elfogadja a 

Völgyzugoly Műhely Területfejlesztő és Tervező Kft-t (1024 Budapest, 

Szilágyi Erzsébet fasor 13-15. II/5.) mint szerződött településtervezőnek a 

településképi előírások településtervbe történő integrálásával kapcsolatos   

2.000.000.- Ft + ÁFA összegű ajánlatát. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a településtervezőkkel a 

szerződésmódosítást aláírja, egyúttal felkéri, hogy a 2025. évi költségvetés 

összeállításánál jelen döntésre legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a határozat megküldésére: 2025. február 14. 
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Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

 

Béni Norbert polgármester: Ismételten köszöntöm vendégeinket, az intézményvezetőket. 

Javaslom, hogy kezdjük a Gondozási Központtal. Aki ezt elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

18. Gondozási Központ 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ működési kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Gondozási Központ működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Kiegészíteni szeretnéd valamivel? 

 

Plank Alexandra Gondozási Központ vezetője: Nem, köszönöm.  

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a Gondozási Központ működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

39/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 18. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

GONDOZÁSI KÖZPONT 2025. évi működési költségvetésének 

tervezetét 93.058 ezer Ft bevétellel és 210.337 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 18. "Gondozási Központ” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

Béni Norbert polgármester: Felhalmozási kiadások. A bizottságokat kérdezem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Gondozási Központ felhalmozási kiadásait. 
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Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen 

szavazattal 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az óvoda működési kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés, javaslat, hozzászólás? Nem volt. 

Aki a Gondozási Központ felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

40/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Gondozási Központ 2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Összesen: 500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Béni Norbert polgármester: A felhalmozási tábla igényekkel van tele, beruházásokra nagyon 

minimális a javaslat. Minden intézményvezetőt megkérdeztünk, hogy mi a prioritása. A 

Gondozási Központ vezetője a bölcsődei klímát jelölte meg, illetve az autót az ételkihordásra 

és a bevásárlásra. A tábla feltöltésével megvárjuk a zárszámadást. Akkor a Pénzügyi Csoport 

szerint lesz maradványunk és akkor fogjuk ezeket a táblákat feltölteni. 

A tegnapi napon a szolidaritási összeg megjelent és az iparűzési adó összege is nagyjából a 

zárszámadás környékére tehető majd.  

Javaslom, hogy az Óvodával folytassuk tovább a tárgyalást. Aki ezt támogatja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

16. Óvoda 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen szavazattal elfogadásra 

javasolja az óvoda működési kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az óvoda működési kiadásait. 
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Béni Norbert polgármester: Igazgató asszony? 

 

Némethné Tolnai Mónika óvoda igazgató: Nincs kiegészíteni valóm, csak annyit szeretnék 

elmondani, hogy az egy csoport megszüntetését, bezárását nagyon sajnálom, de természetesen 

megértem a döntést.  

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás, vélemény? Nem volt.  

Aki az óvoda működési költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

41/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 16. számú részletező tábla alapján elfogadja az 

ÓVODA 2025. évi működési költségvetésének tervezetét 216.217 ezer Ft 

bevétellel és 304.979 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 16. Panelkuckó Napköziotthonos Óvoda részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

Béni Norbert polgármester: Felhalmozási tábla. A bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja az Óvoda felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Óvoda felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Igazgató asszonyt is megkérdeztük a prioritásról, ő is a klímát 

választotta és hozzátette, hogy amennyiben nem az egész óvodát sikerül klímával felszerelni, 

részleteiben szeretné kérni. A felső szintet kérte.  

Aki az Óvoda felhalmozási kiadásaival egyetért, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

42/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Óvoda 

2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Folyosó és csoportszobák ajtócsere 8.811 

Összesen: 9.111 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Béni Norbert polgármester: Javaslom, hogy a Közösségi Ház és Könyvtárral folytassuk a 

tárgyalását a költségvetés munkaanyagának. Aki ezt támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

 

17. Közösségi Ház és Könyvtár  

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja, hogy a Közösségi Ház működési táblájának 21. során szereplő 6.715 ezer forint 

helyett 6 millió kerüljön beállításra. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a Közösségi Ház működési táblájának 

22. során belül az egyéb üzemeltetési soron szereplő 1,7 millió forint helyett 1,5 millió kerüljön 

beállításra. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és könyvtár 

működési költségeit az előbbi módosításokkal. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és könyvtár működési költségeit a 

Humán Bizottság által elfogadott módosításokkal. 

 

Béni Norbert polgármester: Kati kiegészíteni valód? 

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Nagyon sok költségvetési tárgyaláson 

vettem részt és nagyon könnyű úgy költségvetési tárgyaláson részt venni, hogy arról kell 

társalognunk, hogy a sok-sok pénzből nagyon sokat kapjunk, kicsit kapjunk, vagy keveset 

kapjunk. Ebben az évben két héttel ezelőtt nagyon nehéz helyzetbe került a Képviselő-testület, 

az intézmények és nagyon kemény, konstruktív tárgyalásokon vagyunk túl, ahol néha ütköztek 

élesen a vélemények. Azt gondolom, hogy szakmai vélemények és szeretném megköszönni 
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mindenkinek, minden bizottságnak ebben a nehéz helyzetben a jószándékot ugyanakkor a 

szakmaiáságot. Nekem élmény volt végigcsinálni ezt az egészet, még akkor is, hogyha az 

intézmény számára voltak súlyos döntések, de ezt meg kell érteni és mi igyekszünk becsülettel 

és tiszteségesen a lehető legjobbat kihozni ebből az évből. Köszönöm mindenkinek a 

hozzáállását és a segítségét.  

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Áprilistól az ügyviteli munkatárs 4 órásként került 

beállításra, illetve a bére, ez módosításra került, elfogadtátok a 6 órást. A személyi, járulék 

kiadások is módosulnak. Ezt kiszámoltam, tudom mondani, hogy mennyi lenne, hogy végén 

legyen egy tartalékösszeg, amiről a végén tudtok szavazni. Nem szükséges? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Mondhatod, de senki nem fogja kiszámolni. A végén úgyis 

te fogod mondani az összeget. Azért lett csökkentve a dologi, mert a bizottságok abból 

próbálták meg a 4 órás munkaidőt 6 órásra feltornázni.  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Illetve annyi módosítás van a bevételi táblában, hogy 

a tegnapi nap folyamán érkezett meg a pontos összege a kulturális területen dolgozók bérjellegű 

támogatásának, ami 9.571 ezer forint az idén is. 9.180 ezer forinttal szerepel még ebben a 

munkaanyagban.  

 

Béni Norbert polgármester: Ennél a táblánál szerepel a Péti Nyár. Igazgató asszony már 

átadta, hogy 25 millió forintba került a tavalyi. Annyit kértünk, hogy ezt is egy kicsit szorítsa 

meg. Ő kérte tőlünk, hogy mondjuk konkrét összeget. Előtte viszont kapunk egy számot, hogy 

az alapinfrastruktúra mennyibe kerülne most.  

 

Angeli Katalin Közösségi Ház és Könyvtár vezetője: Nem minden szolgáltatótól tudtunk 

ajánlatot beszerezni. A színpad, színpad fedés, hangfedés, fény- és hangtechnika, mobil WC-k, 

a 15 db taposó kordon, 49 db csőkordon, 50 db sörgarnitúra, rendezvénysátor 350 m2, 200 db 

alumínium szék, szemétszállítás konténerrel. Ez tavaly összesen 9.501.295.- Ft volt bruttó áron. 

Most pedig 10.433.650.- Ft lesz. Az elfogadott költségvetésből mi igyekszünk egy tisztességes 

Péti Nyarat összerakni. Többen javasoltátok, hogy ahogy az anyag összeáll, keresünk 

benneteket.  

 

Béni Norbert polgármester: Aki elfogadja a Közösségi Ház és Könyvtár működési 

költségvetését a Humán Bizottság javaslatával, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

43/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 17. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

KÖZÖSSÉGI HÁZ ÉS KÖNYVTÁR 2025. évi működési 

költségvetésének tervezetét 23.069 ezer Ft bevétellel és 162.156 ezer Ft 

kiadással. 
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Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A 17. " Közösségi Ház és Könyvtár” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

Béni Norbert polgármester: Beruházási tábla. Bizottságokat kérdezem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közösségi Ház és Könyvtár felhalmozási 

kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Aki így elfogadja a Közösség Ház és Könyvtár beruházási 

felhalmozási kiadásait kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

44/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Közösségi 

Ház és Könyvtár 2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 1.500 

Összesen: 1.500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Béni Norbert polgármester: Igazgató asszonytól is megkérdeztük a prioritását, ő egy Encodert 

kért, ami adásfeliratozó lenne. Feliratozni kellene nyártól az adásokat. Illetve két darab 

számítógépet, az egyik a képújságé, a másik a tévéé, mert 6 évesek elmúltak a gépek és ideje 

lenne cserélni.   
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1. Polgármesteri Hivatal 

 

Béni Norbert polgármester: Menjünk az elejére. Polgármesteri Hivatal következik. A 

bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal működési költségeit. 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Kiegészíteni való? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Köszönöm, nincs.  

 

Béni Norbert polgármester: A táblában egy dolog van benne, a kamerarendszer, melyet felül 

fogunk vizsgálni az év folyamán. Egyelőre egyeztetés van a fejlesztőmérnökkel. Annyit kért, 

hogy tartsuk életben a kamerarendszert. Hozzászólás? Nem volt.  

Aki a Polgármesteri Hivatal működési költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

45/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 1. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

POLGÁRMESTERI HIVATAL 2025. évi működési költségvetésének 

tervezetét 88.219 ezer Ft bevétellel és 219.860 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az 1. "Polgármesteri Hivatal” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

16.40 órakor Tordai Levente képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 7 fő, a képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

2. Állategészségügyi szolgálat 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Állategészségügyi szolgálat működési költségeit. 
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Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Állategészségügyi szolgálat működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Javaslat? Nem volt.  

Aki elfogadja az Állategészségügyi szolgálat működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

46/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 2. számú részletező tábla alapján elfogadja az 

ÁLLATEGÉSZSÉGÜGYI SZOLGÁLAT 2025. évi működési 

költségvetésének tervezetét 36 ezer Ft bevétellel és 871 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "2. Állategészségügyi szolgálat” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

3. Közvilágítás 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közvilágítás működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közvilágítás működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja a Közvilágítás működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

47/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

határozat mellékletét képező 3. számú részletező tábla alapján elfogadja 
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a KÖZVILÁGÍTÁS 2025. évi működési költségvetésének tervezetét 

15.222 Ft bevétellel és 31.877 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "3. Közvilágítás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4. Köztemető üzemeltetés 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem.  

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Köztemető üzemeltetés működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a Köztemető üzemeltetés működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

48/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 4. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

KÖZTEMETŐ 2025. évi működési költségvetésének tervezetét 3.788 ezer 

Ft bevétellel és 12.428 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 4. Köztemető” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

5. Nem veszélyes hulladékkezelés, köztisztaság 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 
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Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Humán Bizottság 5 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a Nem veszélyes hulladék kezelés, köztisztaság működési 

költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Pénzügyi és 

Településfejlesztési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Nem 

veszélyes hulladék kezelés, köztisztaság működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki ezzel a módosítással elfogadja a Köztisztasági tevékenység működési költségvetését, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

49/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 5. számú részletező tábla alapján elfogadja a NEM 

VESZÉLYES HULLADÉK KEZELÉSE, KÖZTISZTASÁG 2025. évi 

működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 13.757 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(Az "5. Nem veszélyes hulladékkezelés, köztisztaság” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

6. Zöldterület-kezelés 

 

Béni Norbert polgármester: Üdvözlöm Nagy Ottó ügyvezetőt. Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Zöldterület kezelés működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, 1 nem 

szavazattal elfogadásra javasolja a Zöldterület kezelés működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Igazgató urat kérdezem, hogy szeretné-e kiegészíteni, illetve 

fenntartja-e a tegnapi kérését?  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Néhány gondolatot. Az ülés elején elhangzott egy 

olyan mondat, hogy az illetményről később kellett volna dönteni, mint a költségvetésről, akkor 

néhány problémától meg lehetett volna szabadulni. Ezzel kapcsolatban nekem is támadt egy 



20 

 

gondolatom. Ha előbb lenne elfogadva a költségvetés, és utána tárgyalná a testület az 

együttműködési megállapodás mellékletét képező díjtételeket, akkor nagy valószínűséggel 

most a keddi ülésen nem kellett volna kérnem azt a bruttó 1,4 milliós emelést. Január 23-án 

meg lettek szavazva a díjtételek, annak voltak mögöttes táblái és abból elindultunk. Vannak 

olyan visszavonhatatlan kötelezettségvállalások, ami miatt nem jött ki az a szám. A jövőre 

nézve ez a javaslat hasznos lehet.  

A másik gondolat, nem csak a zöldterületnél, hanem minden egyes szakfeladaton 

mindenképpen másként fogunk csinálni, amit úgy csinálunk, hogy azt lehetőleg a lakosság ne 

vegye észre. Nekünk fájni fog. A Pénzügyi bizottsági ülésen elhangzott egy olyan dolog is, 

hogy az 1,1 millió + ÁFA nem is olyan nagy összeg, miért kell ezt a kérdést kiélezni. Az valóban 

nem olyan nagy összeg. A nagy összeg a másik oldalon van, amit viszont bevállaltunk, hogy 

csökkenteni fogunk és ott vannak olyan tételek, amik nagyon fognak fájni. A megszorítás 

vállalható és végig lehet vinni az évben.  

Szeretném még egyszer megköszönni a Képviselő-testületnek, hogy a tavalyi évben a távhő 

beruházásokhoz hozzátette azt a 20 milliós összeget, amivel meg tudtuk csinálni az utolsó 

szolgáltatói hőközpont kiváltását. Ha ezt a feladatot ebben az évben kellett volna megcsinálni, 

akkor azt mondtam volna, hogy nem merem felvállalni. A következő testületi ülésen fogunk 

tárgyalni szintén távhő rendeletes témát, azzal összecseng az, hogy az önkormányzatnak és a 

Pétkomm-nak nincs elmaradása, és most jön az, hogy a társasháznak milyen feladatai vannak. 

Köszönöm.  

 

Béni Norbert polgármester: A költségvetési politika és a költségvetési irányelvek új 

irányelvek összeállítása, a költségvetést ne előzzék meg a bértárgyalások, illetve 

szerződéskötések. Ezeket jegyzeteljük.    

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Utólag könnyű okosnak lenni, ezt tartja a mondás. Eddig 

az volt a gyakorlat az utóbbi 25 évben, hogy mindig előbb meghatároztuk a bér jellegű 

juttatásokat, illetményeket, meg a Pétkomm tarifáit is, pontosan azért, hogy tudjon a Pénzügyi 

Csoport számolni a költségvetésben és konkrét számokat tudjunk betenni. A költségvetés 

folyamatos korrekcióra szorul, ez nem kőbe van vésve. Amikor elsőkörben el kezdték számolni 

a Hivatalban a költségvetést, a peremfeltételek java még nem volt ismert. A jogszabályok 

elvárják, hogy határidőben legyen meg a költségvetés, de nem tudjuk pontosan a támogatások 

mértékét, a szolidaritási adót, stb. Nem vagyok benne biztos, hogy jobb módszer, hogy először 

megcsináltjuk a költségvetést, utána a béreket meg a vállalkozási tarifákat, mert akkor mit 

számoljon a pénzügy.  

 

Béni Norbert polgármester: Teljesen igazat adok alpolgármester úrnak. Nem az a terv, hogy 

a költségvetés után, hanem a költségvetéssel egyszerre legyen a bér és illetmény tárgyalva. Nem 

a januári ülésen lesznek az illetmények, hanem ezen az ülésen lesznek. Az illetménytáblák el 

fognak készülni, javaslat lesz, azokkal már tud számolni a költségvetés és ezen az ülésen 

egyszerre lesz elfogadva. Ugyanígy a díjtételek is.  

Hozzászólás ehhez a táblához? Vélemény? Nem volt.   

Aki elfogadja a Zöldterület-kezelés költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

50/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 6. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

ZÖLDTERÜLET-KEZELÉS 2025. évi működési költségvetésének 

tervezetét 13.187 Ft bevétellel és 94.869 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "6. Zöldterület-kezelés” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

7. Községgazdálkodás 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás működési 

költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás, vélemény? Nem volt.   

Itt található az 1 fő 4 órás karbantartó. Ennek a felvételét alá fogjuk támasztani pénzügyi 

adatokkal és a testület fog dönteni róla, hogy felvehető-e.  

Aki elfogadja a Községgazdálkodás működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

51/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 7. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

KÖZSÉGGAZDÁLKODÁS 2025. évi működési költségvetésének 

tervezetét 11.905 ezer Ft bevétellel és 55.410 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 
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Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "7. Községgazdálkodás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

8. Park, Fürdő, Strand és Tó üzemeltetés 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Strand és Tó üzemeltetés működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Strand és Tó üzemeltetés működési 

költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Vélemény? Nem volt. 

Ebben a táblában található a csónakáztatás, aminek a költségeit bent hagytuk tavalyi szinten, 

de elgondolkodtunk rajta, hogy a délelőtti csónakáztatás mennyire hasznos.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A 3. pontban a megfigyelőkutak vízszintmérésére, 

laborelemzésre be van állítva 3.470 ezer forint. Az idők végezetéig fogjuk csinálni, vagy be 

lehet csukni? 

 

Béni Norbert polgármester: Erre szerződésünk van. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: De meddig? Minden szerződésnek van határideje. Meg kell 

nézni.   

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Ha jól tudom amíg vízjogi üzemeltetési engedély van, 

addig költség. Az engedély vissza van adva, akkor ez a költség kihúzható. 

 

Béni Norbert polgármester: Egyéb hozzászólás? Nem volt.  

Aki egyetért a Strand és Tó üzemeltetés működési költségvetésével, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

52/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 8. számú részletező tábla alapján elfogadja a PARK, 

FÜRDŐ, STRAND ÉS TÓ ÜZEMELTETÉS 2025. évi működési 

költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 13.408 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé. 
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Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 8. Strand és tó üzemeltetés” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

9. Sportlétesítmények működtetése és fejlesztése 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 tartózkodás mellett nem 

javasolja elfogadásra a Sporttelep működtetésének és fejlesztésének működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, 1 nem 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Sporttelep működtetésének és 

fejlesztésének működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás, vélemény?  

 

Fenyő Tibor képviselő: A bizottsági ülésen általam felmerült a pálya karbantartás 3,5 millió 

forint. Kaptam adatot a Pénzügyi osztályról, hogy az 1,7-1,7 millió forintra módosul. 1,7 millió 

forint a pálya gondozás és 1,7 millió forint pedig a pálya körülötti gondozásra fordítódik, ugye?  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Igen.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Azt szeretném megkérdezni az Ottótól, hogy hány m2-ről van itt szó?  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Mármint kerítésen belül? 

 

Fenyő Tibor képviselő: Amit a Pétkomm nyír a PMTE-nek. 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A Pénzügyi bizottsági ülésen is mondtam, hogy erre 

nem tudok válaszolni. A kerítésen kívüli részeket, ami az együttműködési megállapodásban 

úgy szerepel, hogy a Pétkomm saját üzemeltetésében végez, azoknál tudom a m2-eket. 

Kerítésen belül, nem csak a PMTE-nél, hanem az önkormányzati ingatlanoknál is, amikor 

konkrét, egyedi megrendelés jön, akkor végzünk feladatot. Számunkra egyedi megrendelés, 

egyedi bevétel. Ezzel nem tervezünk úgy, mint a többi sorral.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Arra sincs szám, hogy ez körülbelül hány órát vesz igénybe ennek a 

területnek a nyírása? 

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Egy héten belül szokott lenni, de a feladat sem mindig 

ugyanaz. Volt olyan, amikor nagyobb mennyiségű hulladékot kellett elszállítani, volt, amikor 

nem kellett, volt nyesedék, stb. Mindig volt konkrét megrendelés és ahhoz igazítottuk a 

feladatot, de általában ezek egy héten belüli feladatok voltak.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Néztem a Pétkomm 2025. évi működési költségeit, és ott a gépkezelő 

4.695.- forint, a traktorra 6.135.- munkaóradíj. Összességében 10.800.- forint egy munkaóra. 

Az 1,7 millió forintot leosztottam ezzel a 10.800-zal és kijött 157,4 óra.  
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Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Nem teljesen jól számoltál. A teljes összegből ki kell 

vonni a hulladék elszállítását, meg a nem fűnyírás jellegű költségeket. Ehhez az összes számlát 

elő kellene venni és megnézni.   

 

Fenyő Tibor képviselő: Itt csúszott el a számításom, mert a LIÁN Kft. tábláját is néztem, hogy 

átlagban 6 alkalommal kell nyírni a területet és így jött alkalmanként 26 órára a PMTE 

területének nyírása, ezért kérdeztem.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Megmondom őszintén a PMTE területén végzett 

munkákat soha nem elemeztem. A LIÁN és a saját árainkat össze szoktam nézni. Most is 

összenéztem és viszonylag jól passzolnak egymáshoz. Annyival piacibb és versenyképesebb a 

LIÁN, hogy valóban a piacon szerzi meg ezt a tevékenységet, mi meg tudjuk azt, hogy 

garantáltan x órával számolhatunk az önkormányzat felőli megrendeléssel.  

 

Fenyő Tibor képviselő: A másik kérdésem a PMTE elnökéhez szólna, hogy maga a pálya 

fűnyírása is 1,7 millió forint. Ez miből tevődik össze? Tudtommal saját traktora van az 

egyesületnek. Számolgattam ugyanezzel a költséggel, amit a Pétkomm megadott és ezzel a 11 

ezer forintos órabérrel jönne ki az 1,7 millió forint.   

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Két részre osztanám a területet, a játéktér, maga 8000 m2, illetve a 

két kapu mögötti félkör, ami egyenként 1500 m2, nagyjából 11 ezer m2. A játékteret egyetlenegy 

géppel nyírjuk, ugyanis, ha másik gép is rámegy arra, akkor esetlegesen fertőzést vihet fel a 

gyepre és tönkre mehet. A játékteret két megoldásban szoktuk nyírni, vagy alvállalkozó nyírja, 

vagy a saját gépünkkel. Arra vagy mi ültetünk fel embert, vagy pedig az alvállalkozó ül fel rá. 

Kizárólag akkor hoz gépet, ha a mienk meghibásodik.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Ezen a költségen lehetne egy kicsit a közeljövőben majd szorítani.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Most azon dolgozunk, hogy ezt le tudjuk kicsit faragni. Nem 

valószínű, hogy az alvállalkozó tudja tovább vállalni a feladatot és saját forrásból kell 

megoldani. A hogyant most próbáljuk meg kidolgozni. Ha az alvállalkozó saját géppel nyírná, 

akkor egy alkalom több mint 22 ezer forint.   

 

Fenyő Tibor képviselő: Várpalotán is érdeklődtem a Bányásznál. Ott saját géppel nyírják, 

annyi költségük van, hogy a munkás óradíja, illetve a traktor működése. Éves szinten 400 ezer 

forint üzemanyagot használnak fel, plusz a kisebb cserék. Jelentősen lehetne a későbbiekben 

ezeken a költségeken faragni. Illetve átlagban 4 óra alatt lehet lenyírni a pálya területét. Ha jól 

emlékszem úgy mondták, hogy 40-50 alkalom egy szezonban a pálya nyírása.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: 60 alkalom. Márciustól szeptemberig és hetente két nyírás, ez a 

8000 m2.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Palotán úgy mondták, hogy szezon elején és végén elég két hetente 

egyszer, viszont szezonban hetente kétszer.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Szakmaiságban nem állja meg a helyét a két hetente egyszeri 

nyírás. Az nagyon kevés.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Ezért kérdezem.  
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Nagy Zsolt PMTE elnöke: Ez nem fű, amit kaszálnak, hanem egy sportpázsit, amit nyírni kell. 

Teljesen más a gondozása.  

 

Fenyő Tibor képviselő: A pályán kívüli területet másik traktorral nyírjátok?  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Vagy így, vagy úgy, de legtöbbször másikkal. Most van 

kölcsöngépünk és egy saját gépünk, ami kisebb. A nagyobb gép dízeles, azzal nyírtuk a 

nagyobb részt, a köríveket a benzinessel.  

 

Fenyő Tibor képviselő: A pálya körüli részek nem lennének olcsóbbak, ha a PMTE maga 

nyírná a Pétkomm helyett? 

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Lehet, hogy olcsóbb lenne, de még a pálya nyírásra sincs 

emberünk. Nagyon nehéz találni ilyen embert. Az alvállalkozó is ezért lépett be, mert 

képtelenek vagyunk olyan embert találni azokban az időpontokban, amikor kellene, aki le tudja 

nyírni a füvet. Nem mindegy, mikor van nyírva.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Megfordíthatnám? A Pétkomm vonuljon ki és 

megcsinálja olcsóbban. Csinálhatnánk egy próbahetet. Magát a pályát heti két alkalommal, meg 

a körülötte lévők, és a tapasztalatok alapján mondanánk teljes szezonra egy ajánlatot. Vagy 

elfogadásra kerül, vagy nem.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Ha meg tudjátok oldani, hogy csak az a gép jön fel a pályára.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Csináljunk egy próbát és szeretném a pályát is 

csinálni.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Olyan lehetőség, hogy a fűnyíró fertőtlenítése? Ezzel előrébb lennénk.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Igen, csak idő és fertőtlenítő szer, költsége annak is van.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Még mindig olcsóbb.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Nem vagyok benne biztos. Megpróbálhatjuk.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Köszönöm.  

 

Béni Norbert polgármester: Egyéb hozzászólás? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Zsolti nem emlékszem pontosan, hogy 4 vagy 5 évvel 

ezelőtt a füves pályán el kezdett kialakulni sárga rozsda fertőzés. Emlékszel rá? 

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: A felújítás előtt volt.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van, amikor ez a fertőzés erős az egész gazdaságban, van, 

amikor alig van.   

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: A pálya elhelyezkedése jó és jobban szellőzik és nem annyira van 

kitéve gombafertőzésnek, mint egy zárt stadionban, ahol nem annyira jár a levegő.  
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Béni Norbert polgármester: Egyéb vélemény, hozzászólás? Nem volt.  

Aki egyetért a Sportlétesítmények működtetése és fejlesztése működési költségvetésével 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

53/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 9. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

SPORTLÉTESÍTMÉNYEK MŰKÖDTETÉSE ÉS FEJLESZTÉSE 2025. 

évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 12.239 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "9. Sportlétesítmények működtetése és fejlesztése” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

10. Utak, hidak 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Utak, hidak működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki elfogadja az Utak, Hidak működtetésére vonatkozó költségvetést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

54/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 10. számú részletező tábla alapján elfogadja az UTAK, 
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HIDAK ÜZEMELTETÉSE 2025. évi működési költségvetésének 

tervezetét 5.039 ezer Ft bevétellel és 17.170 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A " 10. Utak, hidak” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

11. Vízellátás, Felszíni vízelvezetés, Ivóvíz és Szennyvíz 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Felszíni vízelvezetés működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Vélemény? 

 

Molnár Gyula László képviselő: A 2. pont az egyéb szolgáltatások (csapadékvíz-elvezető 

árkok tisztítása, Malomárok, Köves árok kaszálása, takarítása). A sétáim során megfigyeltem, 

hogy az árkokat valahol kikezdték a patkányok és elkezdték leépíteni. Nem vagyok benne 

biztos, hogy a sziget elején is nincsenek patkányok. Lehet, hogy ez plusz költség lesz. Érdemes 

lenne megnézni, hogy ott mi folyik.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Láttad a patkányt? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen, ahogy mész a patak partján és átszaladnak. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Malom árok? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen. Meg a sziget elején.   

 

Béni Norbert polgármester: Egyéb? Nem volt.  

Aki elfogadja a Felszíni vízelvezetés költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

55/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 11. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

VÍZELLÁTÁS, FELSZÍNI VÍZELVEZETÉS, IVÓVÍZ ÉS SZENNYVÍZ 
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2025. évi működési költségvetésének tervezetét 0 Ft bevétellel és 6.350 

ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "11. Vízellátás, Felszíni vízelvezetés, Ivóvíz és Szennyvíz” részletező 

tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

12. Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás (Orvosi Rendelő) 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi rendelő működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi rendelő működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás, vélemény? Nem volt.  

Aki elfogadja az Orvosi Rendelő működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

56/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 12. számú részletező tábla alapján elfogadja az 

ÖNKORMÁNYZATI VAGYONNAL VALÓ GAZDÁLKODÁS 

(ORVOSI RENDELŐ) 2025. évi működési költségvetésének tervezetét 

2.540 Ft bevétellel és 6.121 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "12. Önkormányzati vagyonnal való gazdálkodás (Orvosi Rendelő)” 

részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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13. Háziorvosi alapellátás 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Házi orvosi alapellátás működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Házi orvosi alapellátás működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés, vélemény, hozzászólás? Nem volt. 

Aki elfogadja a Háziorvosi alapellátás működési költségvetését, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

57/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 13. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

HÁZIORVOSI ALAPELLÁTÁS 2025. évi működési költségvetésének 

tervezetét 19.000 Ft bevétellel és 29.681 ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "13. Háziorvosi alapellátás” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

14. Szakfeladatra nem sorolható feladatok 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható feladatok működés költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szakfeladatra nem sorolható feladatok működés 

költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Kérdés, vélemény? Nem volt.  

Aki a Szakfeladatra nem sorolható feladatok költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

58/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 14. számú részletező tábla alapján elfogadja a 

SZAKFELADATRA NEM SOROLHATÓ FELADATOK 2025. évi 

működési költségvetésének tervezetét 17.240 ezer Ft bevétellel és 58.341 

ezer Ft kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "14. Szakfeladatra nem sorolható feladatok” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

15. Iskola - Gyermekétkeztetés 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Iskola működési költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola működési költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki az Iskola működési költségvetését elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

59/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező 15. számú részletező tábla alapján elfogadja Az 

ISKOLA- GYERMEKÉTKEZETÉS 2025. évi működési 

költségvetésének tervezetét 18.355 Ft bevétellel és 73.438 ezer Ft 

kiadással. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 
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(A "15. Iskola-Gyermekétkeztetés” részletező tábla a jegyzőkönyv 

mellékletét képezi.) 

 

 

II. Átadott pénzeszközök 

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen 

szavazattal, 3 tartózkodás mellett javasolja, hogy a bevételeknél a kölcsön visszatérülése soron 

szereplő összegből kerüljön levonásra a PMTE részéről fennálló 1.354.000.- Ft. 

A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Átadott pénzeszközök 

költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás, vélemény? 

 

Fenyő Tibor képviselő: Itt arról van szó, hogy a PMTE fennmaradó tartozását engedjük el. A 

bizottsági ülésen nemmel szavaztam, mert úgy gondolom, hogy a jelenleg változó gazdasági 

környezet és a megszorítások sajnos érintik az összes közintézményünket, civil szervezetünket. 

Úgy gondolom, hogy a későbbiekben meg tudnám szavazni, de most nem tartom jó ötletnek 

elfogadni.  

 

Béni Norbert polgármester: Egyéb vélemény? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Mikor később? 

 

Fenyő Tibor képviselő: Amikor a gazdasági környezetünk jobbra fordul.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ez az utolsó év a törlesztésre. Két havit már befizetett. Mikor 

később? 

 

Fenyő Tibor képviselő: Úgy gondolom, hogyha egy óvodánál, bölcsődénél, közösségi háznál 

megszorításokat hozunk, hogy bér megvonás, cafetéria megvonás van, akkor nem. Álláshelyek 

megszűnése. A civil szervezeteknek csökkentjük a támogatását. Úgy gondolom, hogy a PMTE 

sem lehet ez alól kivétel. Ha felteszi a kérdést egy óvónő, vagy egy hivatali dolgozó, hogy neki 

elvontuk a decemberi juttatását, a PMTE-t meg támogatjuk, nem tudnám személy szerint 

megmagyarázni, hogy miért így döntöttünk.  

 

Tordai Levente képviselő: Én is érdekesnek tartom, hogy a Közösségi Házban a 900 ezer 

forintos többletet a 6 órás munkaidő váltásra sokaltuk, meg feltételekhez kötöttük, most meg… 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tibor! A civil szervezetek támogatását 25 %-kal 

lecsökkentette a Képviselő-testület. Az egyesületeknek a konkrét pénzosztás ezután következik. 

Nem előlegezheted meg, hogy a PMTE-nél is nem lesz kevesebb pénz, mint a többinél. Ez azt 

feltételezi, hogy valószínű, hogy abból a 12 millió forintból a PMTE nem fog tudni annyit 

kapni, mint amennyi a működéséhez szükséges. A PMTE kicsit másképp működik, mint a többi 
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civil egyesület, hiszen részt vesz olyan bajnokságokban, hogy ahol egyszer elindult, ott végig 

kötelezettségek vannak. Ki kell fizetni. Nem ugyanúgy ítélhető meg, mint sok más egyesület, 

ha elmegy, elmegy, ha nem, nem. Ezért gondoltuk azt, hogy az utolsó évben ez egy gesztus 

értékű a 94 éves PMTE-nek, ne kelljen már megszüntetni most. Itt is van megszorítás. Azt 

kérem, hogy ezt szavazzátok meg.  

 

Béni Norbert polgármester: Véleményem szerint meg így a PMTE-vel, mint civil szervezettel 

kivételezünk. Már most megkezdjük a civil pénzek osztását, mert akkor ő ezt megkapta. 

Szemben azzal, hogy tegnap nekem szegezte a kérdést az egyik civil szervezetben lévő apuka, 

hogy miért nem támogatjuk őket egyáltalán? Nem is értettem egyáltalán. Aki eddig adott be 

civil pénzre pályázatot, minden egyesület kapott.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Elmondtam, hogy mi a különbség a PMTE működése meg 

a többi civil egyesület működése között. Ezért tehetünk pozitív diszkriminációt az én 

véleményem szerint.  

 

Béni Norbert polgármester: Az én véleményem szerint a sporttörvény már pozitív 

diszkriminációt tett azzal, hogy 12,2 milliót az előbb adtunk a PMTE-nek, hogy legyen hely, 

ahol üzemel lényegében. A sporttábla egy az egyben a PMTE-re van ráhúzva.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Igen, adunk a sportnak is egy létesítményt, amit 

fenntartunk, ugyanúgy, mint adunk a kultúrának is egy létesítményt, amit fenntartunk. Ez a 

település úgy gondolom, hogy meg kell, hogy engedje magának, hogy a sportnak is adunk egy 

létesítményt, hogy működhessen. Nem ellentétbe akarom állítani a kettőt.  

 

Béni Norbert polgármester: A másik fele, amit mondani szeretnék az az, hogy régen 15-20 

civil szervezetünk volt, jelenleg a birosag.hu oldalon 9-et dobott ki. Egyről még tudok, aki nincs 

bent a listában, mert a címe Várpalota, Berhidai út 54. 15-20-ról lecsökkent 9-re. Abszolút nem 

emlékszem rá, hogy bármikor is csökkent volna a civil támogatás. Tavaly is átment egy civil 

szervezet Várpalotára, egy lehet, hogy bezár.  

 

Fenyő Tibor képviselő: A PMTE, amikor kapja a civil szervezeti támogatást, ettől függ, hogy 

a PMTE működni tud vagy nem? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ettől is. Főleg ettől.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Ennyire késélen táncol az egyesület? 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kérdezd meg mennyi az éves igénye a minimum 

működéshez? 

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Sajnos igen. Készültem előre, mert már most megcsináltam azt a 

kimutatást, hogy körülbelül 7 millió forint, ami úgymond hiány és szüksége van rá az 

egyesületnek, hogy zavartalanul tudjon működni. Az összes többi működésre, versenyeztetésre, 

vagy feladatra való költséget pályázati pénzből (TAO) tudjuk biztosítani. A TAO törvényben 

benne van, hogy a látványsportágak működtetésére használható. A három szakosztályunkból 

ez egyedül a labdarúgás. A tekére és a sakkra ebből a pénzből nem tudunk adni. A tekében is 

van edző, ott is kell utazni, ott is van utánpótlás, ott is kell felszerelést vásárolni. A sakknál is 

hasonló a helyzet. Évről évre növekszik ez a költség. Szakszövetségek által kiírt 

bajnokságokban vesznek részt a szakosztályok és oda el kell utazni. Legalább a felét utaznunk 
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kell bajnoki szezonban. Senkinek nem kell ecsetelni azt, hogy az üzemanyag költségek hol 

állnak. Ezzel egyenes arányosságban nőnek a busz, illetve az utaztatási költségek.  

 

Fenyő Tibor képviselő: A civil szervezetek pénzosztása előtt van rá mód, hogy a PMTE-nek 

a költségvetését lássuk? 

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Természetesen, a pályázat része. Tegnapelőtt vittem be a hivatalba 

a pályázati anyagot.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Nagy vonalakban mekkora az éves bevétele a PMTE-nek? 

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Fejből nem tudom megmondani.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Nagyságrendileg? 10-20-30-50 millió? Majd megnézzük.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Nem akarok fal s adatot mondani.  

 

Fenyő Tibor képviselő: Semmi gond. Köszönöm.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egy biztos, hogy a PMTE kicsit olyan szent tehén, kicsit 

kivételezett formában van abból a szempontból, hogy amíg a többi civil szervezetek egyszer 

jöhetnek ide pénzért, a PMTE civil pénzért, egyébként is jöhet a testülethez, mint ahogy jött is 

minden évben, hogyha kell neki pénz. Ezt mindenki tudja, hogy így is volt.  

A másik dolog, hogy abban igazat adok alpolgármester úrnak, hogy abban más a PMTE, hogy 

versenysportot csinál és az nem olyan, hogy öt versenyt beírok, senkit nem megbántva ezzel, 

és egyre megyek el, mert arra van pénzem és nem dől össze a világ. Azt mondom, hogy ebben 

az évben még támogassuk így meg a PMTE-t, a következő évekre javaslom, hogy vegyük ki a 

civilekből, az alapítványoknál kezdjük el kezelni őket. Véleményem szerint minden civil 

szervezetünknek el kell kezdeni pályázni. Jelen pillanatban csak 1-2 civil szervezet pályázik. 

Megnéztem 208 pályázat van civileknek ebben a pillanatban Magyarországon, amit meg lehet 

pályázni. Van egyéb lehetőség is. Beszéltük az ülés esetén, hogy ez a rossz folyamat akár két 

évig is tart és még ki tudja, hogy addig mi jön, kénytelenek lesznek máshonnan is forrásokat 

szerezni és el kell kezdeni. A fél civil szervezeteknek, társulásoknak hivatalossá kell válniuk, 

mert a külső pályázati lehetőségeknek alapfeltétele, hogy két éve meglévő civil szervezet 

legyen. Nem fognak tudni többletforráshoz jutni.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Arra rácsatlakozva, amit Gyula mondott, hogy máshonnan is 

kellene forrást szerezni, ezt minden évben megkapjuk. Azt tudomásul kell venni, hogy 

megváltozott a támogatási rendszer. Ma is van közvetlen lehetősége adott esetben egy 

támogatónak, egy cégnek, egy vállalatnak, hogy támogassa a sportot. Viszont amióta 

bevezetésre került a TAO rendszer, a társasági adóból való felajánlás ezért ez elment ebbe az 

irányba és olyan kedvező feltételekkel támogathatják a cégek TAO-n a sportszervezeteket, 

illetve a művelődést, hogy mindenki azt választja. Ha odamegyünk, mint ahogy megyünk is 

cégekhez tárgyalni, kérni támogatást, mindenki azt mondja, hogy TAO-ba tudunk adni, a többi 

támogatási rendszer nekik kedvezőtlen az adózás szempontjából. Régen úgy kellett vadászni a 

TAO pénzeket, most meg az a helyzet, hogy gyakorlatilag mindenki TAO pénzt akar adni. A 

TAO viszont csak a látvány sportágakra használható fel.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mondok egy érdekes példát Zsolt, lehet, hogy eddig nem 

tudtál róla. Itt van például a Pro Filii Alapítvány, ami minden évben 100 ezertől 10 millió 
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forintig ad bármilyen szervezetnek. Nagyon érdekes, hogy ők nem évente osztanak pénzt, 

hanem negyedévente. Az első negyedévben most is lehet pályázni, ha kell nagyon szívesen 

átadom neked. 

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Köszönöm.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Vannak most már olyan civil pályázati lehetőségek, és nem 

is kis összegek, ahol igen is lehet és ti tudnátok pályázni, akár működésre vagy bérekre is. Értem 

a TAO-t, de sok más alapítvány, cég van, aki így is ad vissza a közösségnek. Nem csak rátok 

vonatkozik, a többi civilre is.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Még egy mondat. Köszönettel veszem ezt az észrevételt, de 

általában azért szoktunk lepattanni az egyéb pályázatokról, mert első mondat, kivéve ebben az 

évben TAO pályázatot nyújtott be és kapott támogatást. Remélhetőleg ez nem az.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem az.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Molnár Gyula László képviselőtársam előző 

felszólalásának csak egy mondatával nem értek egyet, és azt szeretném helyesbíteni, hogy ez 

maradjon meg a fejekben. Volt egy olyan mondatod, hogy a PMTE-nek van egy olyan 

privilégiuma, hogy többször is jöhet támogatásért. Ez így nem igaz.  

 

Molnár Gyula László képviselő: De igaz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ilyen formában nem igaz. A többi civil egyesület is mehet. 

Norbi erősítsd meg, hogy ment a többi civil szervezet is annak idején. 

 

Dombi Norbert képviselő: Persze.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Van erre külön keret.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ugyanarra az összegre, amit nem használunk fel, arra lehet 

jönni. A PMTE bármikor jöhetett a testület elé.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Bocsánat ez így nem igaz. A civil pályázati rendszerben nem 

jöhettünk.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem, de külön jöhettél.  

 

Béni Norbert polgármester: Civilben nem, de TAO önrészért vagy felújításért a pályán. Ha 

így gondolja Molnár képviselő úr, akkor igaza van, egyébként alpolgármester úrnak meg a 

Zsoltinak van igaza. Civil rendszerben mindenki többször jöhet, amíg van pénz.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Arra mondtam, hogy a többi civil csak a civilre jöhet, nem 

szoktak bejönni, hogy kellene pénz.  

 

Béni Norbert polgármester: Egyéb hozzászólás? Nem volt.  

Aki egyetért azzal, hogy engedjük el a PMTE törlesztőrészletét, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 1 igen, 4 nem szavazattal, 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

60/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el az alpolgármester javaslatát, mely szerint a Képviselő-testület 

engedje el a PMTE részéről fennálló 1.354 ezer forintos kölcsönt.  

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki az Átadott pénzeszközök 2025. évi költségvetését elfogadja, 

kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

61/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező „II. Átadott pénzeszközök 2025. évi költségvetése” 

részletező tábla alapján az ÁTADOTT PÉNZESZKÖZÖK költségvetési 

tervezetét 34.149 ezer Ft kiadással elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "II. Átadott pénzeszközök” részletező tábla a jegyzőkönyv mellékletét 

képezi.) 

 

 

III. Szociálpolitikai juttatások  

 

Béni Norbert polgármester: Bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások költségeit. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Szociálpolitikai juttatások költségeit. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a Szociálpolitikai juttatások 2025. évi költségvetését, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

62/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a határozat 

mellékletét képező „III. Szociálpolitikai juttatások 2025. évi 

költségvetése” részletező tábla alapján a SZOCIÁLPOLITIKAI 

JUTTATÁSOK költségvetési tervezetét 0 Ft bevétellel és 39.674 ezer Ft 

kiadással elfogadja. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

(A "III. Szociálpolitikai juttatások Önkormányzat” részletező tábla a 

jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

V. Felhalmozási kiadások 

 

1. Iskola 

 

Béni Norbert polgármester: Iskola, felhalmozás. Bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Iskola felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Iskola felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki az Iskola felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

63/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Iskola 

2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Összesen: 500 
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Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

5. Polgármesteri Hivatal 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságokat kérdezem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadásait. 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Polgármesteri Hivatal felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a Polgármesteri Hivatal felhalmozási tábláját, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

64/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatal 2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  

 

 Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 800 

Iratmegsemmisítő 370 

 Összesen: 1.170 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

6. Temető 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 
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Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Temető felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki a Temető felhalmozási kiadásaival egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

65/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Temető 

2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

15 db urnakeszon 2.600 

Összesen: 3.100 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

7. Községgazdálkodás 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki így elfogadja a Községgazdálkodás felhalmozási kiadásait, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

66/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Községgazdálkodás 2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint 

fogadja el:  
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Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Rendezési terv 11.938 

Bankautomata helyének kialakítása 1.155 

Felújítás  

Liszt F. u. 29. 1/4. szám alatti önkormányzati 

lakás felújítása 2.500 

Berhidai út 56. szám alatti önkormányzati lakás 

felújítása 6.240 

Összesen: 22.333 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

9. Tó 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Tó felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás?  

 

Molnár Gyula László képviselő: A gátat nem vesszük ki? A tegnapelőtti bizottsági ülésen azt 

beszéltük, hogy ennek a gátnak így olyan nagy értelme nincs. Ha egyszer lesz pénzünk és 

eljutunk odáig és rendbe tesszük a tavat, akkor még funkciója sem lesz. Ez 1.900 ezer forint, 

szerintem spóroljuk meg.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: A bizottsági ülésen a bizottság végül megszavazta. 

Szerdán kimentem, megnéztem a tó vízszintjét, a zsilipet, az övárkot, a meglévő homokzsákos 

gátakat meg még sok mindent és próbáltam átgondolni az egészet. Ma beszéltem a Tránszki 

Lacival, mert ő jobban benne van a részletekben, hogy mi hol tart. Jelen pillanatban az én 

véleményem az lenne, hogy maradjon bent a gát a költségvetésben. Bízzunk benne, hogy a Laci 

nagyon óvatosan és körültekintően fog eljárni és ha muszáj, akkor az utolsó pillanatban 

visszarántja ezt a tételt. Egyetlen dolgot, amit láttam. A tó vízszintje jelen pillanatban magas és 

a zsilipen folyamatosan engedjük el a vizet. Az övárokban a víz a nyári vízszintnél lényegesen 

alacsonyabb. Nyáron a tó vízszintje alacsonyabb és szintben van vele az övárokban a víz. A 

kérdés az, hogy amit most tapasztalunk az egy egyensúlyi állapot, vagy üzemzavari állapot. 

Laci azt mondta, hogy inkább egy üzemzavari állapot. Annyira még nincs megvizsgálva, hogy 

ez egyértelmű legyen. Viszont, ha kikerül ez a tétel, akkor magunk alá adunk egy elég nagy 

kockázatot, ha bent marad és a Laci ezen óvatosan lépésre-lépésre dolgozik, amikor a vízhozam 

csökkenni fog és a párolgás nőni fog, és indokolttá válik, akkor van pénz, van lehetőség. Bent 

hagynám, de csak akkor hogyha muszáj.   
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Béni Norbert polgármester: Egyéb hozzászólás? 

 

Tordai Levente képviselő: A Laci arra is hivatkozott, hogy így egyszerűbb lenyírni a nádat. 

Ma voltam kint, lenyírták a nádat. Megkérdeztem ott az embereket, gumicsizmában voltak bent, 

nem olyan nagy ott a víz. Egy árok meg arra való, ha övárok, hogy legyen benne víz.  

 

Nagy Ottó Pétkomm Kft. ügyvezetője: Volt olyan év, hogy a közepén a nád megmaradt, mert 

senki nem merte bevállalni. Most az egyik kollégánk bevállalta, igaz, hogy úgy kellett 

kirángatni az iszapból, nem mondom el, hogy milyen történetek voltak az előéletében, 

bizonyítani akart, hogy a legjobbak között van, ezért bevállalta, megcsinálta. Van bent némi 

kockázat, nagyon kockázatos. Szerencsére még a régi díjtételekkel megoldódik ez a feladat. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha kivesszük ezt az összeget, akkor az nem azt jelenti, hogy 

nem lesz pénzünk, ha mégis kell csinálni. Bent maradhat. 

 

Fenyő Tibor képviselő: Ha bent marad, nem kötelező elkölteni.  

 

Béni Norbert polgármester: Ha nem költjük el, akkor megy a jövő évi maradványba. 

Felteszem szavazásra. Aki egyetért azzal, hogy vegyük ki a tó övárok gát építés 1.900 ezer 

forintját, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen, 3 nem szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

67/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Molnár Gyula László képviselő javaslatát, mely szerint a 2025. 

évi költségvetés tervezet felhalmozási táblájából a Tó övárok gát építésre 

előirányzott 1.900 ezer forint kerüljön ki.  

 

 

Béni Norbert polgármester: Aki a Tó felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

68/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Tó 2025. 

évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Tó övárok gát építés 1.900 
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Összesen: 2.400 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

11. Parkfenntartás 

 

Béni Norbert polgármester: 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Parkfenntartás felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki így a Parkfenntartás felhalmozási kiadását elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

69/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Parkfenntartás 2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Játszótéri eszközök 1.000 

Összesen: 1.500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

12. Utak, hidak 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Utak, hidak felhalmozási kiadásait. 
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Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja az Utak, hidak felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki az Utak, hidak felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

70/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Utak, 

hidak 2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Garanciális visszatartás járda építés (Bánya u. – Kaposi 

víztározó) 183 

Garanciális visszatartás (Ifjúság útja - Temető utca) 629 

Felújítás  

Garanciális visszatartás: járda (Újmandulás, Klapka, 

Kazinczy, Kosztolányi) 1.681 

Összesen: 2.993 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

13. Közvilágítás  

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a Közvilágítás felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki a Közvilágítás felhalmozási tábláját elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

71/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Közvilágítás 2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Garanciális visszatartás (Ifjúság u. - Temető u.) 160 

Összesen: 160 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

15. Orvosi Rendelő 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja az Orvosi rendelő felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, 

egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja az Orvosi rendelő felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Ebben a táblában szerepel prioritásként az orvosi rendelő 

szerkezet megerősítése. Az orvosi rendelő igencsak el van repedve. Elkezdtük a vállalkozók 

keresését és az árajánlatkérést. Első körben a 2023 évben elkészült statikai tervek alapján 17 

cölöpöt kellene beépítenünk a 17 sarokra az orvosi rendelőnél. A külsős tagunk, Veronika 

szakmai véleménye alapján minimum félévet kell várni, hogy stabilizálódjon a helyzet ezután 

és utána lehetne megvizsgálni, hogy megállt-e a repedés. Ha megállt, akkor fogunk tudni a 

belsővel és a külsővel foglalkozni.  

Hozzászólás? Nem volt.  

Aki az Orvosi rendelő felhalmozási kiadásait elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

72/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az Orvosi 

rendelő 2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Orvosi rendelő (felnőtt) 

Beruházás ezer Ft 
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Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Felújítás  

Szerkezetmegerősítés, felújítás 10.000 

Gyermekorvosi rendelő 

Beruházás  

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Összesen: 10.600 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

16. Köztisztaság 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen 

szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Köztisztaság felhalmozási kiadásait. 

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? Nem volt.  

Aki elfogadja a Köztisztaság felhalmozási tábláját, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

73/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Köztisztaság 2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 500 

Összesen: 500 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 
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17. Sporttelep 

 

Béni Norbert polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem. 

 

Nagyné Szigeti Mária Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a Sporttelep felhalmozási kiadásait. 

 

Fenyő Tibor Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen 

szavazattal, 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a Sporttelep felhalmozási kiadásait.  

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás?  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Plusz információ a szennyvízbekötéses történethez. Megjelent a 

Magyar Falu Programban az 5000 fő alatti településekkel kapcsolatos pályázat, és annak van 

egy pontja, ami a civil szervezetek használatában lévő, de önkormányzati tulajdonú ingatlan 

felújításra lehet pályázni. Arra gondoltunk, hogy ezt a részét megragadva és ezt az elemet 

beépítve pályázatba, esetleg innen ki lehetne venni és céltartalékba helyezni. Eddig, amíg 

Magyar Falu Programra pályázott az egyesület, akkor mindig nyert. A homlokzatfelújítást is 

akkor tudtuk megvalósítani. Nagyon bízunk benne, hogy ez sikerül.  

 

Béni Norbert polgármester: Köszönjük. Javasolom, hogy ezt hagyjuk itt bent. 

 

Tordai Levente képviselő: Mekkora ez a felújítás, mert ezt a 2 millió forintot sokaltam. 

Megnéztem hány méter. Közmű lefektetéssel foglalkozunk és sokallom ezt az összeget. 

 

Béni Norbert polgármester: Ez egy körülbelüli ár, ami ide be van állítva. Lesznek ide is 

bekérve árajánlatok, és utána lesz konkrétan összeg hozzá. Azért javasolnám, hogy hagyjuk 

bent, mert hátha még sem jön össze a pályázat, akkor viszont vissza kell tenni. Ha összejön a 

pályázat, akkor bármikor ki tudjuk innen venni.   

Aki így elfogadja a Sporttelep felhalmozási tábláját, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

74/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Sporttelep 

2025. évi felhalmozási kiadását az alábbiak szerint fogadja el:  

 

Beruházás ezer Ft 

Kisértékű tárgyi eszközök 300 

Felújítás  

Cukrászda szennyvízbekötés csere 2.000 

Összesen: 2.300 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  
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Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

IV. Tartalék 

 

Béni Norbert polgármester: Magasak lesznek a tartalékok. Kérem Szilviát, hogy mondja meg 

az összeget.  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Az általános tartalék 257.855 ezer forint Ft.  

 

Béni Norbert polgármester: Az általános tartalék összege 257.855 ezer forint. Aki elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

75/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2025. évi 

költségvetés tervezetben az általános tartalékot az alábbiak szerint fogadja 

el:  

 

Általános tartalék     257.855 ezer forint 

 

A Képviselő-testület céltartalékot nem állapított meg. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nehogy azt higgyék az emberek, hogy azért ilyen magas a 

tartalékunk, hogy akkor azt majd bármikor bármire el tudjuk költeni, hanem azért, hogy ez majd 

maradványként megmaradjon az év végén és a jövő évi szolidaritási adó egy részéhez elég lesz.  

 

Béni Norbert polgármester: Így van. Idén a bevételekből egyelőre csak a felét tudjuk kifizetni, 

jövő év elején is ez fog fennállni. Az iparűzési adó bárhogyan alakulhat. A jelenlegi 

információink szerint, ami két helyről származik, az egyik a Pénzügyi Csoport számítása, 

minimálisan, de nőni fog az iparűzési adó idén. Ezt nem kaphatjuk meg a versenyképes járások 

miatt. Továbbá az októberi veszprémi tájékoztatón a Pénzügyminisztérium is egy 50 milliós 

növekménnyel számolt, amit el fognak tőlünk vinni a versenyképes járások program miatt.  

Amennyiben lesz jövőre is maradvány, úgy az még bejön ide és ki fogjuk fizetni a szolidaritási 

adót, illetve az év folyamán is próbálunk alakítani a kiadásainkon és jövőre ehhez képest egy 

lazább év lesz, reméljük.  
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Bevételek, Kiadások 

 

Béni Norbert polgármester: Kérem szépen Szilviától az adatokat. 

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: Bevétel 1.585.880 ezer forint, a kiadás 2.035.880 ezer 

forint, a hiány 450.000 ezer forint, melynek fedezete a 2024. évi várható maradvány.  

 

Béni Norbert polgármester: Aki egyben a 2025. évi költségvetés munkaanyagát 2.035.880 

ezer forint bevételi főösszeggel, 1.585.880 ezer forint kiadási oldallal és a hiányt, melynek 

fedezete a várható 2024. évi költségvetési maradvány 450.000 ezer Ft-tal elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

76/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

polgármester által előterjesztett költségvetési munkaanyag és a Képviselő-

testület által elfogadott módosítások alapján Pétfürdő Nagyközség 

Önkormányzata 2025. évi költségvetésének  

bevételi főösszegét 1.585.880 ezer Ft-ban, 

kiadási főösszegét 2.035.880 ezer Ft-ban,  

a hiányt – melynek fedezete a várható 2024. évi költségvetési maradvány 

– 450.000 ezer Ft-ban állapítja meg. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy a költségvetési rendeletet e döntésnek 

megfelelően terjessze a Képviselő-testület elé.  

 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

Határidő: költségvetési rendelet 

 

 

Béni Norbert polgármester: Az előbb említett hiány a 2024 évi maradványból lesz fedezve. 

Pont ezen bukott el a költségvetés, mert a tavalyi maradvány 775 millió forint volt és ebből lett 

450 millió forint. Ez a maradvány egy év alatt 300 millió forintot csökkent. A pénzüggyel is 

egyeztetve, ha ez a tendencia marad, akkor jövőre körülbelül 126 millió forint maradványunk 

lett volna. Mivel a maradványból fizetjük a szolidaritási adót, ezért nem lett volna elég a jövő 

évi szolidaritási adó kifizetésére ez az összeg. Azt is figyelembe kell venni, hogy az iparűzési 

adó nem növekedhet a versenyképes járások miatt, nem lesz olyanunk, hogy decemberben még 

befut 150 millió forintunk és ezzel meg tudjuk emelni az iparűzési adónkat.     

 

Molnár Gyula László képviselő: Eddig mindig maradt annyi maradvány, hogy semmi gondot 

nem okozott a szolidaritási hozzájárulás. Most meg pont van annyi maradvány, hogy az idén 

még nem okoz gondot, ha nagyon meghúzzuk nadrágot, viszont jövőre már okozna.  

 

Béni Norbert polgármester: Fordítva. Idén még lenne, de jövőre már nem. De ha meghúzzuk 

a nadrágot, ahogy most tettük, így a jövő év is rendben van már.  
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Kicsit játszunk el a gondolattal, mi van, ha az idén nem 

húzzuk meg a nadrágszíjat? Mi van, ha jövőre a kivetett szolidaritási adót nem tudjuk kifizetni, 

akkor mi történik az önkormányzatunkkal? A jegyző asszonyt kérdezem elsősorban.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Csődbe megyünk, csődbiztost jelölnek ki. Neki az első 

intézkedése az lesz, hogy mindenhol a bérek visszaállnak arra a szintre, ami az állami 

normatíva. Az összes önkormányzati önként vállalt feladatot nullára húzza, állami létszám 

mindenhol. 

 

Béni Norbert polgármester: Ezzel eljátszottunk mi is és ugyanerre jutottunk. Ha egy 

vadidegen idejön, mondván, hogy ő rendet tesz és rendbe rakja a költségvetésünket… (jegyző 

asszony közbeszól)  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Egy hónap alatt rendbe tenné.  

 

Béni Norbert polgármester: Én három percet mondtam. Megkapja a papírokat, három perc 

alatt kiszúrja, hogy a bérek kiegészítve vannak, önként vállalt feladataink vannak. Csak annyit 

fog mondani, hogy ez nem kötelező, vegyük le, ennyi megmaradt. Ez sem kötelező, vegyük le, 

ennyi megmaradt. Nem fogja nézni, hogy mit visz el. Pillanatok alatt rendbe tenné a 

költségvetést. Csak én úgy fogalmaztam, hogy az nagyon fájna nekünk, meg az egész 

településnek.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Tudom, hogy érzékenyen érintette az összes hivatásrend 

dolgozóját ez az év is, de, ha ezt hagyjuk elmenni, akkor a jövő év biztosan sokkal rosszabb lett 

volna.  

 

Béni Norbert polgármester: A szomszéd település polgármesterével beszéltem, ők már nem 

adják fel a rezsicsekkeket, hogy kapjanak felszólítást és azzal el tudjanak menni a 

Minisztériumba, hogy kapjanak támogatást, mert ott is probléma van a pénzügyekkel. Másfajta 

probléma van, de ők már mínuszban vannak.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt a szolidaritási adót a helyi adóbevételek alapján 

szabják meg, ugye? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen.  

 

Béni Norbert polgármester: És a lakosságszám. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hasonló szinten marad a helyi adó, akkor erre mindig 

számíthatunk? 

 

Béni Norbert polgármester: Így van.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Nagyszerű kilátások.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Kicsit magasabbra számíthatsz, mert a lakosságszám meg 

folyamatosan csökken. Ha valahogy azt el tudnánk… (polgármester úr közbeszól) 

 

Béni Norbert polgármester: Igazad lenne, csak az a baj, hogy Pétfürdő már a maximális 

sávban van, feljebb már nem tudnak léptetni minket.  
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Molnár Gyula László képviselő: Ha tudnánk a lakosságszámon kicsit növelni… 

(polgármester úr közbeszól) 

 

Béni Norbert polgármester: Ezzel is eljátszottunk. Tervben van az Ösküi területcsere, ahol 

hivatalosan, félhivatalosan 125 lakó van, nem oszt, nem szoroz.  

 

Sipos Szilvia pénzügyi csoportvezető: 6000 felett kellene lennünk, hogy egy sávval lejjebb 

kerüljünk.  

 

Béni Norbert polgármester: Sajnos ez a versenyképes járások program is negatívan fog 

érinteni minket. Játszottam a számokkal, mivel 10 évre visszamenőleg minden pénzügyi adatot 

megnéztem, csináltam egy olyan kalkulációt, hogy mi lett volna, ha 2013-ban bevezetik a 

versenyképes járások programot. Az jött ki, hogy az adóbevételeinkből, amit az előző 10 évben 

megkaptunk, ahhoz képest 2,3 milliárddal kevesebb jutna ide. Az iparűzési adó ingadozás miatt 

mindig lett volna föle az iparűzési adónknak és azt szépen elvitték volna.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem is biztos, hogy jött volna vissza belőle.  

 

Béni Norbert polgármester: Az, hogy jön-e vissza vagy sem, az majd idén kiderül. Holnap 

egy megbeszélés Várpalotán a járás települései részvételével a versenyképes járások 

programról.  

Egyéb a költségvetéshez? 

 

Dombi Norbert képviselő: Néhány gondolatot szeretnék elmondani nektek. Valamikor 7-8 

éve Miskolczi Ferivel, Farkas Lacival (Isten nyugosztalja) és velem volt a közösségi tévében 

egy közös beszélgetés, mint bizottsági elnökökkel. Valamelyik évben a költségvetéssel 

kapcsolatban adtunk interjút. Akkor felmerült témaként ez, és látható volt, hogy a működési 

kiadásaink nagyon-nagyon megközelítették az összes bevételünket. Mindig azzal tudtuk 

kipótolni, hogy az előző évben túl volt tervezve a költségvetés és ami ott az év végén 

megmaradt, azt beletettük és ez így ment. Akkor már feszegettük ezt a dolgot, hogy valamit 

kell csinálni. Elég ronda szó, hogy megszorítás, racionalizálás, de a lényeg ugyanaz.  

Azt gondolom, hogy a Jó Isten Pétfürdőnek adott egy olyan időszakot, amikor rengeteg pénzzel 

tudott gazdálkodni és elhitték a korábbi képviselő-testületek, hogy ez majdnem mindig így fog 

maradni. Elkezdtünk kialakítani egy „luxus” életmódot, jobban igyekeztünk élni, jobb feltételek 

között akartuk tartani a saját dolgozóinkat, mint az összes többi település a környezetünkben, 

vagy akár az egész országban. Ezáltal túlköltekeztünk. Most isszuk meg a levét ennek. Annak 

idején mindig azt mondtuk, hogy van pénzünk, akkor az is belefér, ez is belefér, vegyünk fel 

még ide embert, csináljunk meg minden fontos beruházást, mert úgyis lesz jövőre. Látjuk, hogy 

ez nem így van.  

Ezzel együtt, hogy minden tiszteletem a korábbi polgármester asszonynak és a jószándékáért 

és a korábbi testületek együtt gondolkodásáért, de mégiscsak, ha az ember egy szummát néz az 

elmúlt korszakáról Pétfürdőnek, akkor azt látja, hogy rengeteg olyan megszűnt, amit a pétiek 

szerettek. Mozi, strand, jégpálya, stb. Nem valósult meg egy csomó minden, amit a korábbi 

ciklusokban több képviselőtársunk emlegetett, mint például egy új strand, tornacsarnok, stb., 

annak ellenére, hogy volt rá pénzünk. Nem lettek építési telkek, ipari telkek kijelölve. Nem 

tudtuk elintézni 25 év alatt, hogy ebből legyen valami. Mindenki, aki a korábbi testületek tagja 

volt, a saját felelősségét érzi, vagy legalábbis remélem, de ezek akkor sem történtek meg.  

Látjuk, hogy az utakkal lassan megint foglalkozni kell. Látjuk, hogy az iskola nincs a legszebb 

állapotban. Ezzel együtt az elmúlt 25 évben eladtuk azt, ami pénzt hozott, vagy hozhatott volna, 
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lásd a Horizont és környéke. Eladtuk a Szabadtérit, helyette meg megvettük a PMTE-t 70 

millióért, ami folyamatosan nyeli a pénzt. Voltak nyakatekert, szerintem nem kellőképpen 

meggondolt döntések.  

Nagyon-nagyon bízom benne, hogy ez az év ebben a gondolkodásban meg fogja fordítani ezt a 

hozzáállást. Én most ezt érzem. Nem azért nem szavaztam meg a költségvetést, mert nem 

akarom, hogy ez így működjön, hanem lenne benne jónéhány módosítani valóm, javaslatom, 

de úgyis tudom, hogy felesleges lenne rágni a számat. (Annyiszor próbálkoztam már, de nem 

ment.)  

Nagyon drukkolok ennek a testületnek, hogy megforduljon ez a gondolkodásmód, hogy el 

kezdjünk befektetni a jövőbe, hogy még nagyobb tortát tudjunk sütni annál, mint amekkora 

lehetőségünk van. Hajrá. Köszönöm.  

 

Béni Norbert polgármester: Köszönöm. Itt a szolidaritási adó volt lényegében a probléma. 

Jól mondtad, hogy szépen lassan elfogytak a pénzek és ez már látszódott korábban is. A 

szolidaritási adó a költségvetésben a kiadási oldalon a legalsó sorokon szerepelt mindig is. Most 

már a pénzügy feltette a működési kiadásokhoz, hogy látványos legyen, hogy azt mindenki 

mindig észrevegye.  

A pénzköltéssel kapcsolatban többször szembe jött velem az elmúlt két hétben, hogy 

egyszerűbb így megoldani, könnyebb így megoldani. Az intézmények egyeztetésekor húztunk 

le olyan óradíjat, hogy 640 ezer forintos óradíj egy előadónak és nem a Közösségi Ház volt. 

Húztunk le 200 ezer forintos előadói díjat és az sem a Közösségi Ház volt. Mondtad ezt a luxus 

szót, voltak még most is benne.  

Befektetés ügyileg idén megpróbálunk rámenni a karbantartásra. Apróságot mondok. A tó körül 

az összes pad szét van rohadva, nem kicserélni kellene, hanem karbantartani és akkor évekkel 

meg lehetne hosszabbítani az életét. Találtunk olyanokat, hogy a Bocskai utcában van egy üres 

telkünk 1997 óta. Mondtad az ipari zónát. Telek elad és volt egy kijelölt helyünk, esetleg 

megvenni és lenne egy ipari terület. Hosszú távon ilyenekben gondolkodunk.  

 

Dombi Norbert képviselő: Köszönöm.     

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Amit a polgármester úr mondott, hogy a szolidaritási adó 

bevezetése volt egy ilyen fordulópont. Azon kívül még egyet mondanék, amikor a különválás 

következményeként Várpalotának ki kellett fizetnünk 400-450 millió forintot. Az is nagyon 

súlyosan érintett minket. Amikor kettő olyan bírósági döntés volt előtte, amiből az következett, 

hogy mi kapunk 300 millió forint körüli összeget. A végén megfordult az egész és mi fizettünk 

Várpalotának.  

A másik az, hogy annyi anyagi ereje soha nem volt a településnek, hogy egy nagy strandot 

felépítsen ide, amilyen elképzelések voltak. Ezután sem lesz, hogy egy nagy sportcsarnokot 

felépítsünk. Annyi befektetni való soha nem lesz.  

A másik, hogyha most lenne új felújított strandunk, nagy sportcsarnokunk, jégpályánk, akkor a 

működési költségünk nem ennyi lenne, hanem 1,5-szerese ennek. Ezek nem hozzák, hanem 

viszik a pénzt. Mindig elmondtam, meg most a sportcsarnok vita kapcsán is, hogy lehet itt 

álmodozni nagy sportcsarnokot, meg lesz kézilabda egyesület, azokat fenn kell tartani.  

Elhangzott bizottsági ülésen, hogy ezeknek a sportegyesületeknek, civil szervezeteknek nem az 

önkormányzatból kellene megélni. De abból élnek. Ha lenne új kézilabda egyesület, mind jönne 

hozzánk, hogy költségeik vannak, messze kell utazni, fenn kell tartani. Meg kell fontolni azt is, 

hogy milyen irányba megyünk, mit fejlesztünk. Az ilyen fejlesztések nem hozzák a pénzt, 

hanem viszik, fenntartási költségei vannak.  



51 

 

Magyarországon van egy jó pár nagy város, ami felépítette a nagy stadiont állami támogatásos 

pénzből, és amikor megvolt, akkor jött a baj, hogy azt fenn is kellene tartani, és arra meg nincs 

pénz. Például Szombathelyen.  

Meg kell gondolnunk, hogy miket akarunk megépíteni, hogy utána azt fenn is kell tartani.  

 

Béni Norbert polgármester: Még egy félmondat a szolidaritási adóhoz. 10 éve 100 ezer 

forintot fizettünk be, azóta máig 300 millió forintig növekedett. A költségvetések nem 

alkalmazkodtak ehhez az óriási növekedéshez.  

Egyéb a költségvetéshez? Nem volt.  

 

 

3.) PMTE tulajdonosi hozzájárulás kérése (száma: 25/2025.) 

Előterjesztő: Béni Norbert polgármester 

 

Béni Norbert polgármester: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

Hány évre kötelezi a PMTE-t? Ha jól tudom ezekhez a TAO-s forrásokhoz tartozik egy 

elkötelezettség időben.  

 

Nagy Zsolt PMTE elnöke: Igazából annyira kötelezi el, amennyivel el tud számolni róla. Nem 

tudom pontosan mennyi idő, de utána fogok nézni. Mielőtt megijedne bárki ezekkel 

kapcsolatban, itt arról van szó, hogy ez önkormányzati tulajdonú ingatlan. Ott szeretnénk 

pályázni ezekre a beruházásokra. Ez a három felújítás az, amit legnagyobb eséllyel el fognak 

fogadni.  

A labdafogó háló fél millió forintos történet.  

A mobil játékoskijáróval kezdeném. Még a korábbi Labdarugó Szövetség megyei igazgatója 

rágta mindig a fülünket, aztán minden évben elmondják, hogy kellene játékoskijáró az 

öltözőépület meg a pálya közé. Hiába mondtuk, hogy 1948-ban épült az öltözőépület, mit 

csináljunk vele, ráadásul ott van egy önkormányzati út. Csak akkor tudjuk lezárni, amikor 

mérkőzések vannak, egyébként nincs lezárva. Nem életszerű, hogy oda építsünk egy 

játékokijárót. Akkor tegyetek oda mobil játékoskijárót. Oké. A tavalyi pályázatba betettem, ami 

8-9 millió forint egyébként, és csak 20 méteres, és egyből le is húzták. Azt tudni kell, hogy a 

TAO pályázatnál pár éve mindig csökken, hogy ingatlan fejlesztéseket hagynak jóvá. Ennek 

ellenére úgy gondoltam, hogy az idén is betesszük. Beszéltem az igazgatóval, azt mondta, hogy 

EÜ minősítésre már elköltötték a pénzt. Jó, akkor a labdafogó hálót engedjétek meg, hogy azt 

hadd csináljuk meg.  

A kerítésre visszatérve. Az önkormányzati ingatlan körbekerítéséről szólna. Arra gondoltunk, 

hogy azt a rossz kerítést cseréljük ki TAO pályázaton. 100 %-os támogatottságú a TAO 

pályázat. Tavaly is benne volt, akkor is lehúzták. Valószínű, hogy most is le fogják húzni.  

Az a kérésem a tisztelt Képviselő-testület és a polgármester úr felé, hogy ahhoz, hogy a 

pályázatot beadhassuk kellene a tulajdonosi hozzájárulás. Ha mégis elfogadjuk, akkor az 

önkormányzat, mint tulajdonos ehhez hozzájárulás, hogy oda ezek a dolgok megépülhessenek.  

Van egy másik dolog, ami a műfüves pályát érinti, oda egy biztonsági kamerát akartunk feltenni 

már tavaly. Azt sem hagyták jóvá. Az idén is beleteszem. Semmi kötelezettségvállalást nem 

jelent.  

 

Béni Norbert polgármester: Hozzászólás? 

 

Tordai Levente képviselő: Mi az a 2038. január 31-ig járuljunk hozzá? 
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Béni Norbert polgármester: Azt én meg tudom válaszolni. 2018-ban kötöttek egy 

megállapodást a PMTE-vel, hogy üzemelteti a sportlétesítményt. Ez a sporttörvénnyel 

kapcsolatban nekünk fenn kell tartani az önkormányzati sportlétesítményt és üzemeltetni is kell, 

mivel itt nem lett intézmény, ez a PMTE szerződéssel lett megoldva. 2018-ban az került be oda, 

hogy 20 évig. Ez a 2038. Egyéb kérdés?  

Aki elfogadja az előterjesztett határozati javaslatot, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA 

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

77/2025.(II.13.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete, mint a 

Pétfürdő 2753/1, a 2753/2 és a 2357/3 hrsz-ú sporttelep ingatlanok 

tulajdonosa nevében a Péti Munkás Testedzők Egyesületének, (8105 

Pétfürdő, Sporttelep; adószám: 19900726-1-19) a Magyar Labdarúgó 

Szövetség 2025-26. TAO programjához benyújtandó pályázatával 

kapcsolatban kért - alábbi jogcímek vonatkozásában - a tulajdonosi 

hozzájárulásait megadom: 

 

a) labdafogó háló építés/felújítás 

b) táblás kerítés építése 

c) mobil játékoskijáró telepítése 

 

A nyilatkozat a fenti beruházások megvalósításához való hozzájárulásra, 

valamint a 84/2018.(II.22.) számú képviselő-testületi határozattal 

megkötött feladat-ellátási szerződés III/1. pontja értelmében a 2038. január 

31-ig tartó térítésmentes használatra terjednek ki. 

 

Fentiek figyelembevételével a határozat mellékletét képező nyilatkozatot 

aláírom.  

 

Határidő a határozat megküldésére: 2025. február 14. 

Felelős: Béni Norbert polgármester 

 

 

4.) Képviselői bejelentések 

 

Nem hangzottak el képviselői bejelentések.  

 

18.14 órakor Béni Norbert polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

K.m.f. 

   

 

          Béni Norbert sk.                    Szabóné Czifra Melinda sk. 

             polgármester                                                jegyző 


